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Dnia 26 maja 2022 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w 
ośmioosobowym składzie. Posiedzenie otworzył Przewodniczący, powitał 
obecnych członków Rady i Zarządu oraz przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia Rady Nadzorczej. 

1. Przyjęcie porządku obrad.  
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  
3. Analiza wykonania planu finansowo – rzeczowego za I kwartał 2022 roku 

wraz z analizą zadłużeń członków wobec Spółdzielni. 
4. Sprawy wniesione. 
5. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  -  
6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
7. Sprawy Rady.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na 
ostatnim posiedzeniu Rady – podjęto 6 uchwał realizowanych na bieżąco.  
W punkcie 3 porządku obrad Prezes Zarządu omówił analizę wykonania planu 
finansowo – rzeczowego BSM za I kwartał 2022 roku wraz z analizą zadłużeń 
członków. Omówił następujące działalności: eksploatacja, centralne ogrzewanie i 
ciepło do podgrzania wody, działalność gospodarczą wraz z kosztami 
poszczególnych działalności: fundusz płac, środki trwałe w budowie, koszty 
działalności społeczno – wychowawczej, koszty działalności telewizji kablowej, 
koszty zarządu, fundusz remontowy, bieżące techniczne utrzymanie oraz 
zadłużenie czynszowe, zadłużenie z tytułu podłączenia i abonamentu TV kablowej, 
cyfrowej i internetu. Prezes poruszył problem wysokich cen gazu 
wykorzystywanego przez dostawców ciepła z Białogardu i Karlina. Następnie 
poruszono kwestię oznaczenia terenu przy placu gospodarczym przy Polnej, aby 
ograniczyć parkowanie samochodów na czas wywozu nieczystości. Analiza w 
załączeniu do protokołu.  
W ramach spraw wniesionych Prezes przedstawił informację na temat zlecenia 
przeprowadzenia analizy dotyczącej możliwości usytuowania miejsc 
parkingowych na os. Olimpijczyków.  
Następnie Przewodniczące obu Komisji poinformowały, że Komisja finansowo – 
windykacyjna miała spotkanie z dłużnikami zaś Komisja GZM nie miała 
posiedzenia.  
Na zakończenie posiedzenia jednogłośnie przyjęto i podpisano protokół z 
poprzedniego posiedzenia.  


